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Abstract (en)
The chair has a support structure (1) bearing a base (2), and a backrest (3) that includes an upper part and a lower part, where the backrest is
inclinable. The backrest is reversed relative to the structure between positions. The upper and the lower parts of the backrest are reversed between
the positions. The backrest supports back of the child in each of the positions. The base is adjustable in height, where the upper part and the lower
part of the backrest exhibit different sizes. The base is inclinable independently of the backrest.

Abstract (fr)
L'invention concerne une chaise pour enfant comprenant une structure de support (1) portant une assise (2) et un dossier (3) présentant une partie
supérieure (31) et une partie inférieure (32), ledit dossier (3) étant inclinable. Selon l'invention, un tel dossier (3) est réversible par rapport à la
structure de support (1) entre une première et une deuxième positions, la partie supérieure (31) et la partie inférieure (32) du dossier étant inversées
entre la première et la deuxième positions. Un tel dossier (3) est apte à soutenir le dos de l'enfant dans chacune des première et deuxième
positions.
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